
Crònica del Ple Ordinari del 28 de juliol de 2022 

A les 20:01 l'Alcaldessa, Maite Viñals i Clemente, dóna inici al Ple ordinari de l'Ajuntament de
Cabrils del mes de setembre. 

El primer punt de l'ordre del dia, s'aprova per unanimitat l’acta de la sessió anterior.  

El segon punt, relatiu a l'aprovació de l’adhesió al Pla comarcal del Maresme per la diversitat
afectiva, sexual i de gènere del Consell Comarcal del Maresme, s¡aprova per unanimitat

El punt tercer, relatiu a la proposta d’acord de la pròrroga del contracte de serveis de neteja
d’edificis municipals s'aprova per unanimitat

Seguidament s'aproven, per unanimitat, les dues festes locals de Cabrils per a l’any 2023,
que sseran el dia 3 de maig, Festa de la Santa Creu i 29 de maig, segona Pasqua. 

El  punt  cinquè,  relatiu  a  l'autorització  a  la  Sra.  J.G.A.  la  compatibilitat  amb  l’activitat
“Professora associada” a la UOC per un període de 6 mesos, s'aprova per unanimitat.

El  següent  punt  tracta  sobre  l’aprovació  inicial  de  l’expedient  de modificació  de crèdits
número 2/2002 del Pressupost de l’OOAA Escola Bressol. S'aprova amb els vots a favor dels
grups municipals  d'ERC,  Units,  MUC i  el  regidor no adscrit  i  les  abstencions dels  grups
municipals de JxCC i PSC

El punt setè és la moció, presentada pels grups municipals ERC, Units, MUC i Junts en suport
a  la  campanya  de  la  Iniciativa  Legislativa  Pooular  del  moviment  de  persones  migrants
“RegularizaciónYa”, per a una regularització extraordinària de persones migrants a l’Estat
espanyol. La moció s'aprova amb els vots a favor d'ERC, Junts, Units i MUC i abstencions del
PSC i el regidor no adscrit

El vuitè punt és la moció, presentada pels grups municipals Junts, ERC i Units per Cabrils,
sobre la declaració del Comitè de Drets Humans de les Nacions Unides que s'aprova amb
els vots a favor d'ERC, Junts, Units i MUC i vots en contra del PSC i el regidor no adscrit

Sense  punts  d'urgència,  el  Ple  passa  a  la  part  deliberant  i  de  control  de  la  sessió
on es dona. compte de les resolucions dictades per l’alcaldia i dels acords adoptats per la
Junta de Govern Local des de la darrera sessió ordinària

Sense preguntes en aquest punt, el Ple passa a l'apartat de precs i preguntes de l'oposició a
l'equip de govern.



El regidor no adscrit,  José Alfredo Pérez Martín, pregunta pel pas del veïnat cap a
muntanya, l'alcaldessa li respon que s'està esperant la resposta dels tècnics sobre la
seva viabilitat. Pregunta també, perquè s'ha fet un rocòdrom a la parcel·la que hi ha al
final del Torrent Roig. El regidor de Participació, Miguel Doñate Sastre, explica que va
ser  resultat  d'uns  pressupostos  participatius  i  es  tracta  d'un  espai  lúdicoesportiu
sol·licitat per la ciutadania. 

Per la seva banda, la regidora del PSC, Anabel Sorroche Martí, comenta que va fer un
prec per registre sobre protecció civil, l'alcaldessa li comenta que se li contestarà per
escrit en breu. Comenta també que li manca resposta sobre el tema de l'escàner i el
fax  del  jutjat  de pau.  El  regidor  d'Equipaments,  comenta  que s'ha  tornat  a  fer  la
pregunta i la Generalitat no permet connectar aparells a la seva xarxa interna i que el
tema del fax li van comentar que ja estava solucionat.

Demana  al  regidor  de  Medi  Ambient  treure  les  canyes  americanes  de  les  rieres
perquè no creixin. El regidor, Pere Cos Carreras, explica que s'han fet netejes a totes
les rieres i pràcticament tots els torrents del municipi, per part de l'ADF

Pregunta perquè al pavelló no hi ha màquina de vènding. El regidor d'Esports, Jordi
Campos Guitart, comenta que no hi ha màquines de vènding perquè demanen una
despesa mínima a la que no s'arribava, i per això es va treure. La regidora del PSC
demana que s'instal·li una font d'aigua.

Pregunta sobre la situació de l'Escola d'Adults, a la l'Alcaldessa li explica que s'està
ultimant el conveni amb la UNED que serà qui portarà l'aula d'adults i que començarà,
com cada any, durant el mes d'octubre.

Respecte al Complex Esportiu Municipal, pregunta perquè espai què havia hagut una
estètica no està licitat. El regidor d'Esport explica que no és licitarà una part només,
sinó el CEM en conjunt, i que no es vol licitar aquell espai perquè no condicioni a qui
guanyi la licitació de tot l'espai esportiu.

Pregunta  també  si  l'Ajuntament  fa  algun  tipus  de  cursos  o  formació  d'skate  a
l'skatepark. El regidor de Participació explica que s'han muntat tallers però no hi ha
una formació consolidada per part de l'Ajuntament. Demana que es faci una consulta
si hi ha un monitor amb nens i passa un accident. El regidor comenta que hi ha una
responsabilitat civil subsidiària per si l'accident fos culpa de l'Ajuntament. 

Sobre els pressupostos participatius pregunta qui recull les dades i quins resultats es
van donar. Se li  explica que no es recullen les dades identificables, que ho fa una
aplicació i que la compra de maquinaria ha obtingut 40 vots,

Per part del grup municipal de JxC la portaveu, Marta Gómez Pons pregunta sobre la
pista  poliesportiva amb plaques fotovoltaiques,  si  ja  estan en funcionament i  està



donada  d'alta  al  registre  d'autoconsum  de  Catalunya.  L'alcaldessa  i  el  regidor  de
Gestió Energètica li expliquen que, al ser una comunitat de consum, hi ha problemes
de  connexió  a  la  xarxa  per  part  de  la  comercialitzadora,  que  està  treballant  per
arreglar-los, després de seguir totes les directius d'Endesa.

Fa un prec demanant que es canviïn els horaris de la línia de bus 806 a la web, doncs
encara consten publicats els antics. L'alcaldessa i regidora de comunicació li diu que
es farà el canvi en la major brevetat possible.

Finalment, el regidor de JxC, Francesc Xavier Almirall Garcia prega al govern, respecte
el Pla local de seguretat, que no es desaprofiti l'oportunitat d'aprovar-lo. I demana
que es publiquin a la web municipal les dades de seguretat globals, ja que només hi
ha  publicades  fins  l'any  2018.  L'alcaldessa  i  regidora  de  Seguretat  i  Mobilitat  li
comunica que el Pla local de seguretat s'aprovarà a la propera Junta i que les dades
de seguretat de l'any 2021 seran publicades en breu, i que demanarà a la Policia les
de 2019 i 2020 perquè siguin publicades.

Finalitza el Ple Ordinari a les 21:19, deixant 30 minuts per a les preguntes del públic
assistent. 

Recordem que el desenvolupament del Ple i  totes les intervencions dels regidors i
regidores assistents es poden veure al canal de Youtube de l’Ajuntament i al servei de
vídeo-acta. 

http://www.youtube.com/cabrilsaj
https://actes.cabrils.cat/session/portadaPublica
https://actes.cabrils.cat/session/portadaPublica
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